
Generalforsamling d. 23 september 2021 
Referat 

 
   
                                         Dagsorden :  
   

1. Valg af dirigent 
2. Aflæggelse af beretning 
3. Aflæggelse af regnskab 
4. Behandling af indkomne forslag 
5. Fastsættelse af kontingent 
6. Valg af bestyrelse og bestyrelsessuppleanter 
7. Valg af revisor og revisor suppleant 
8. Eventuelt. 

 
 
 
Der var 22 fremmødte, inkl. bestyrelsen 
 
Carlo Nyvang Jensen bød velkommen til Biersted Antenneforenings Generalforsamling. 
 
 

1. Valg af dirigent 
Niels Erik Pedersen blev valgt til dirigent.  
 
 

2. Aflæggelse af formandens beretning ved Carlo Nyvang Jensen 
 
Se særskilt punkt med beretning. 

 
 
Formandens beretning godkendt. 
 
 

3. Aflæggelse af regnskab ved Gitte 
Se særskilt punkt med regnskab. 
 
Bestyrelsen bad om Generalforsamlingen, om lov til at undersøge markedet m.h.t. at undgå 
negative renter, ved at sætte nogle penge i en pulje med meget lav risiko. Noget der også er 
praktiseret i andre foreninger. 
 

           Regnskabet godkendt    
 
 



4. Behandling af indkomne forslag 
 
Der var ingen indkomne forslag. 
 
 

5. Fastsættelse af kontingent 
 
I år var ikke, som alle andre år, hvor bestyrelsen plejer at foreslå uændret kontingent. I stedet 
bad bestyrelsen generalforsamlingen om mandat til at lave en ny prisstruktur, hvor der blev 
lovet at kontingentet ikke ville stige. Yousee og andre leverandører kommer i 2022 med en 
prisstigning pga. sportsrettighederne, hvor mellem og fuldpakke skulle stige med 40 kr. Dette 
har vi protesteret kraftigt imod, men ingen er dog herre over hvad TV2 og NENT kommer med 
af prisstigninger. I år satte eksempelvis  Viaplay deres sportspakke op fra 309 til 419 kr og nye 
kunder skulle betale 449.  
Bestyrelsen vil også undersøge markedet for at få åbnet for vores net, og skal allerede i 
oktober til de første møder. Vi forventer derfor også, hvis vores forhandlinger lykkes, en 
prisstruktur hvor de udbydere som vil lave en aftale med foreningen, vil foreningen holde 
kontingentet på nivau som i dag.  
I dag har vi kun aftale med Yousee.,men det vil i praksis betyde at Internetudbydere som f.eks 
Fastspeed kan komme i vores net, til samme lave kontingent, hvis det lykkes at lave en god 
aftale.  
Med de varslede prisstigninger på hhv. 10,40 og 40 kr. i grund, mellem og fuldpakke vil vi 
sænke kontingentet således at der i mellempakken og fuldpakken kun vil komme små 
prisstigninger. 
Men alt dette er noget der skal beregnes, og aftale om open net skal også forhandles før det 
vi ved mere. Hvordan det hele bliver strikket sammen, må komme senere. 
Til orientering så går kontingent til driftsomkostninger, forsikring, serviceaftaler og 
vedligehold af nettet. 
 
Spørgsmål fra medlemmerne:  
 
Hvad er opennet ? Open-net er når man åbner nettet for andre udbydere. 
 
Kan det ødelægge signalet at andre udbydere kommer i: Nej 
 
Har vi forpligtelser overfor Yousee : Ja vi har Yousee som leverandør af TV, og Yousee har 
betalt for hele opgraderingen af vores net. 
 
 
 
 
 
 

6. Valg af bestyrelse og bestyrelsessuppleanter 
 



Carlo Nyvang, Preben Hansen og Leif Lentz var på valg og alle modtog genvalg. 
 
Bestyrelses suppleant Kristian Thybo modtog genvalg, Thomas Frost modtog ikke genvalg. 
Ingen ny valgt 
 
 

7. Valg af revisor og revisor suppleant 
 
Niels Erik Pedersen modtog ikke genvalg som revisor , mens Peder blev  som suppleant. 
 
Christian Bundgaard blev valgt som ny revisor. 
 
 

8. Eventuelt. 
 

           Aftenen blev traditionen tro afsluttet med Rullepølse,Ost samt en hyggelig  snak.       
 
   


